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Zápis č. 9/2016  ze společného jednání Místní komise Sady a Místní komise Mařatice 

Datum jednání: 24. října 2016 od  17.00 hodin, ukončení v 18.30 hodin 
Místo jednání: Městský úřad Uherské Hradiště, zasedací místnost RM 
Přítomnost: 

MK Sady 
4. čtvrtletí 2016 24.10. 14.11. 6.12. Přít. 

celk.
Nepřít. 
omlu.

Ing. Bohumil Janík A 1 0

Ing. Čestmír Bouda A 1 0

Ing. Zdeněk Ančík O 0 1

Bc. Zdeněk Berka A 1 0

Miloslav Hanáček A 1 0

MUDr. Jiří Jeřábek O 0 1

Ing. Zbyněk Trubačík O 0 1

Jitka Kouřímská A 1 0

MUDr. Petr Raška A 1 0

Ing. Jana Ondřejová A 1 0  
Program: 
  

1. Zahájení 
2. Problematika jednotlivých komisí   
3. Diskuse 
4. Závěr 
 

1. Zahájení    
 

Předsedové místních komisí zahájili jednání, přivítali všechny přítomné a představili jednotlivé komise. Byl navržen 
program jednání, který byl bez připomínek schválen. 
 

2. Problematika komisí 
 

Místní komise Sady 
 

Kulturní památka Výšina svatého Metoděje – Ing. Janík přiblížil přítomným problematiku tohoto místa a 
zdůraznil nutnost zviditelnění památky a přilehlého židovského hřbitova. Dále seznámil přítomné se záměrem 
zahrnout do projektu revitalizace Výšiny sv. Metoděje přilehlou spojovací stezku „ Cigánka“, která je využívána 
dětmi ze Sadů při cestě do Základní školy Větrná. Je nutné rozšíření osvětlení, celková údržba stezky a vybudování 
odpočinkového parčíku v horní části. Tento záměr byl projednán také v komisi pro životní prostředí, která 
navrhovaný záměr podporuje. Dalším možným rozšířením této lokality je pěší stezka vedoucí ke kostelu v Sadech, 
který patří ke kulturním památkám v regionu.  
 
Kombinovaná stezka pro cyklisty a chodce spojující sídliště Východ a ul. Pod Lipkami v Sadech – již od roku 
2006 je řešen požadavek na propojení těchto lokalit z důvodu intenzivního využívání zaužívaného chodníku občany, 
zejména dětmi, které navštěvují ZŠ Větrná. Stezka je neosvětlena a v období dešťů neschůdná. Dotčené pozemky 
nebyly ve vlastnictví města, výkupy řeší odbor Správy majetku města. Z původních 12-ti pozemků, které bylo nutno 
vykoupit od fyzických osob, zbývají 3. V současné době se zpracovává PD, která bude dokončena na jaře 2017. 
 
Dále byli zúčastnění seznámeni s ostatními problémy a požadavky, které Místní komise Sady řeší.  Kromě běžných 
problémů s úklidem v místní části, svozem tříděného odpadu, drobných oprav, zmínil Ing. Janík připravovanou 
opravu chodníků na pohřebišti, protipovodňová opatření Sadů nebo požadavek komise na vedení města UH na   
snížení hluku z obchvatu. 
 
Místní komise Mařatice 
Místní komise Mařatice na opakovaný popud občanů požaduje rekonstruovat komunikaci v ulici U Moravy, která je 
již ve špatném technickém stavu a bez osvětlení. Ulice je pravidelně využívána širokou veřejností, jsou zde 
sportoviště, restaurace a spolek Skaut, který sdružuje především děti a mládež. 
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Společná usnesení 
 

1. Usnesení Místní komise Sady a Místní komise Mařatice k vybudování stezky vedoucí ze  sídliště Východ do ul. 
Pod Lipkami v místní části Sady : 
Na základě společného jednání doporučují Místní komise Sady a Mařatice Radě města Uherské Hradiště urychlit 
propojení místní části Sady (ul. Pod Lipkami) a sídliště Východ prostřednictvím kombinované stezky pro pěší a 
cyklisty. 
Usnesení bylo jednomyslně přijato. 
 
 

2. Usnesení Místní komise Sady a Místní komise Mařatice k lokalitě Cigánka: 
Místní komise Sady a Místní komise Mařatice podporují záměr projektu Výšina sv. Metoděje a doporučují odborům 
životního prostředí, dopravy a architektury a územního plánování zabývat se propojením projektu Výšina sv. 
Metoděje s místní částí Sady prostřednictvím lokality Cigánka. Dalším možným rozšířením této lokality je naučná 
pěší stezka vedoucí ke kostelu v Sadech, který patří ke kulturním památkám v regionu.  
Usnesení bylo jednomyslně přijato. 
 

3. Usnesení Místní komise  Sady a Místní komise Mařatice k rekonstrukci ulice U Moravy:  
Místní komise Sady podporuje záměr Místní komise Mařatice rekonstruovat komunikaci v ulici U Moravy, která je 
ve špatném technickém stavu a bez osvětlení. Ulice je  využívána širokou veřejností, jsou zde sportoviště, restaurace 
a spolek Skaut, který sdružuje především děti a mládež. 
Usnesení bylo jednomyslně přijato.  
 

3. Diskuse 
 

 V této části jednání byly projednány záležitosti týkající se úklidu v místních částech, sběrných míst, dopravní 
obslužnosti místních částí. V souvislosti s touto problematikou žádají obě komise příslušné odbory o představení 
Generelu dopravy města. 
 

4. Závěr 
 

Předsedové  poděkovali  zúčastněným za aktivní účast a konstruktivní přístup.  Příští jednání MK Sady proběhne 
v pondělí 14. listopadu 2016 ve 20.00 hod v Kulturním zařízení v Sadech. Jednání bylo ukončeno v 18. 30 hodin.  
 
 
 
          Ing. Bohumil Janík v. r.     Ing. Jana Ondřejová 

předseda MK Sady      tajemnice MK Sady 
e-mail: komise.sady@mesto-uh.cz   e-mail: jana.ondrejova@mesto-uh.cz 
 
 
           Ing. Petr Lapčík       Ing. Hana Dvorníková 
       předseda  MK  Mařatice     tajemnice MK Mařatice 
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